
Кори Удовички: План за смањење 14 хиљада радних места у државној управи је тачан; Ја сам чиста пред Светим Петром
понедељак, 23 мај 2016 20:31

Процес уређивања јавне управе је сложен и у протекле две и по године смањујемо број
људи, али и расте свест да нема свугде вишквоа, каже Кори Удовички.

  

  

Министарка у техничком мандату у Кажипрсту Б92 ипак није рекла да ли ће тај процес
наставити она или неко други.

  

"Ако ме питате да ли ћу бити у наредној влади, о томе рпво морам да разговарам са
Александром Вучићем. Фокус наших разговора тренутно је о томе шта је потребно да се
уради и да то буде јасно дефинисано", рекла је она.

  

Гошћа Кажипрста је рекла да су се у јавности појавили исправне оцене да је "Србија
измучена држава, са измученом управом" и да је основни проблем што измене морају да
буду пажљиво спровођене. 
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"Када сам дошла, била сам шокирана да у министарству није било ниједно право
истраживање о томе колика је управа и колика је потреба за рационализацијом", рекла
је она. 

  

Кори Удовички каже да сада постоје посвећеност и спремност за рационализацију, као и
да је "важан посао" то што су донете одлуке о максималном броју запослених у локалним
самоуправама и што постоје нове систематизације. 

  

Како је рекла, медији су баратали конструкцијом "план за отпуштање", а не
министарство, иако је навела да је број од 14.000 људи тачан. 

  

"То је сложен процес, сигурно ће бити и партијског размишљања, размишљања о
људима којима је мало остало до пензије, али ја нисам себи смела да дозволим, јер ћу
једном и пред Светим Петром морати то да кажем, да понављамо све оно што се радило
претходних 16 година", рекла је она. 

  

Како је навела, сада се први пут сагледава где има вишка, а где мора да се запосли. 

  

"Такве су инспекције, оне су буквално ојађене", рекла је Кори Удовички.

  

(Б92)
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